

無一朋友像主耶穌

No One Understands Like Jesus

33

John W. Peterson

... But He knoweth the way that I take. — Job 23:10

ARIZONA
John W. Peterson

1 無一朋友像主耶穌， 祂比眾友更可靠；
 2 無一朋友像主耶穌， 你有痛苦祂同情；
 3 無一朋友像主耶穌， 若遇到敵人攻擊；
 4 無一朋友像主耶穌， 一生道路祂引領；

1 No one un-der-stands like Je - sus, He's a friend be-yond com-pare;
 2 No one un-der-stands like Je - sus, Ev - ery woe He sees and feels;
 3 No one un-der-stands like Je - sus, When the foes of life as - sail;
 4 No one un-der-stands like Je - sus, When you fal - ter on the way,

1 快來到主施恩座前， 祂正在向你呼召。
 2 祂用慈愛溫柔話語， 安慰醫治你破碎心。
 3 你切莫要失去勇氣， 主必保佑你到底。
 4 我們縱然向祂失信， 主有憐憫赦罪之恩。

1 Meet Him at the throne of mer - cy, He is wait - ing for you there.
 2 Ten - der - ly He whis - pers com - fort, And the bro - ken heart He heals.
 3 You should nev - er be dis - cour - aged, Je - sus cares and will not fail.
 4 Tho you fail Him, sad - ly fail Him, He will par - don you to - day.

無一朋友像主耶穌， 當你有艱難困苦；
 No-one un-der-stands like Je - sus, When the days are dark and grim;

無人如此可靠，像主耶穌，事事都有祂看顧。
 No one is so near, so dear as Je - sus - Cast your ev - ery care on Him.